
DVE PREDSEDSTVIO MLADINSKEM PROSTOVOLJNEM DELU

Je načelna podpora dovolj
Minuli teden sta predsedstvi OK SZDL LJublJana

Center in OK ZSMS Ljubljana Center na skupnem
zasedanju obravnavali problematiko mladlnškega
prostovoljnega dela v naši občini. Čeprav so pro-
blemi, s katerlml se na tem področju že vrsto let
soočamo, še kako pereči, nista predsedstvi ugotovili
nič novega, pa tudi sprejeti sklepi so bili zgolj for-
malni. Najbržje delno temu vzrok tudi slaba udeležba
na skupni seji obeh predsedstev, kar jasno kaže
odnos do mladinskega prostovoljnega dela.

Neprimernost, predvsem
zastarelost in neprilagodlji-
vost metod in oblik dela, ne-
načrtno pridobivanje ali no-
vačenje brigadirjev, kot je v
svojem uvodu dejal sekretar
OK ZSMS Ljubljana Center
Dare Trbič, pa nerazumeva-
nje odgovornih v organizaci-
jah združenega dela, ko gre za
c>mogočanje udeležbe na akci-
jah mladincem iz delovnih or-
ganizacij, to so problemi, ki so
bili znova omenjeni kot naj-
hujši.

Vsa ta vprašanja, čeprav že
stara in neštetokrat obravna-
vana, so še vedno glavna ovira
pri aktivriostih na tem po-
dročju. Tudi sprejeti sklepi so
bili usmerjeni predvsem v nji-
hovo reševanje. Predsedstvo
OK SZDL je podprlo mladin-

sko organizacijo v njenih zah-
tevah po posodabljanju me-
tod dela pri organiziranju
mladinskih delovnih akcij,
predvsem glede prizadevanj

za akcije, ki bodo bolj prilago-
jene času, v katerem živimo.

Pri pridobivanju brigadir-
jev bi se morale akcijsko po-
vezati vse strukture. OK
ZSMS želi, da v prihodnjem
letu ne bi imeli tolikšnega šte-
vila mladinskih delovnih bri-
gad kot letos. Jasno je, da jih
ne morejo primerno organizi-
rati. Če skušamo povzeti za-
ključke tokratne seje, lahko
ugotovimo, da je kljub klišej-
skim razpravam in sklepom le
vzpodbudno, da se nadaljuje
kontinuiteta skupnega reše-
vanja problemov.


